FORM 14

HKTDC Hong Kong International Wine & Spirits Fair

香港貿發局香港國際美酒展 7-9/11/2024

Deadline: 8 Oct 2024

Complimentary and Discount Tickets (for Public Visitors on 9 Nov)

Return to:

Exhibitions Department
Hong Kong Trade Development Council
Unit 13, Expo Galleria, HKCEC,
1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong

Total Amount

Miss Winnie Lam Tel.: (852) 2240-4542 Fax: (852) 2169-9064

Email: winnie.ny.lam@hktdc.org

Each exhibitor will be entitled to a limited number of complimentary and discount tickets good for public buyers. In the case that more entry tickets are required, exhibitors please complete this form and return it together with a cheque made payable to the "Hong Kong Trade Development Council" in the appropriate amount. The exact date for the collection of the tickets will be advised individually upon receipt of your order form. The Organiser cannot guarantee that all requests would be entertained.

Complimentary Tickets

Each exhibitor will be given a limited number of complimentary tickets subject to their booth size.

Booth Size (sq.m)	Entitlement	
6-12	10	
18 or above	20	

Discount Tickets

Each exhibitor will be entitled to purchase a limited number of discount tickets subject to their booth size. The price of discount ticket is HK\$100.00/pc.

Booth Size (sq.m)		Entitlement	
6-1	2	30	
18 or a	bove	50	

Cost/pcs.

x HK\$200.00 (or US\$26)/pcs

Additional Order

Company Chop:

For additional order, please complete the following:

No. of Entry Tickets

Company Name :	
Booth No. :	
Person to Contact :	
Address :	
Tel. :	Fax :
Signature :	Date :

Note: Please use photo copy in case of insufficient space

^{*} **IMPORTANT**: Please bring the photocopy of this order form and your company chop at time of collection.

他

表格十四

截止日期:

2024年10月8日

HKTDC Hong Kong International Wine & Spirits Fair

香港貿發局香港國際美酒展

7 - 9 / 11 / 2024

額外入場門票訂購表格

(只適用於11月9日之公眾人士)

請交回

香港貿易發展局 展覽事務部

香港灣仔博覽道一號 香港會議展覽中心

博覽商場13號 林毅欣 小姐收

電話: (852) 2240-4542 傳真: (852) 2169-9064

電郵: winnie.ny.lam@hktdc.org

參展商可獲派發有限數量之贈券及以折扣價購買有限數量之入場門票供公眾入場之用。如需額外入場門票,請參展商把此表格填妥,連同應付款額之劃線支票抬頭寫上「香港貿易發展局」一併寄回,以作安排。 領取入場門票之確實日期,將於接獲訂購表格後,向各購票單位作出個別通知。

贈券

以各參展商的租用攤位面積,可獲免費派發有限數量之贈券。

攤位面積 (平方米)	門票數目
6-12	10
18 或以上	20

折扣門票

以各參展商的租用攤位面積,可以折扣價購買有限數量之門票。每張折扣門票為港幣 100 元正。

攤位面積 (平方米)	門票數目
6-12	30
18 或以上	50

額外訂購正價門票

如需額外購買正價門票,請填妥以下表格。

門票數目	價錢 / 張	總額
	每張港幣 200 元或美金 26 元	
公司名稱:		

攤位編號:	: <u> </u>	
聯絡人:	職位:	
地址:		
電話:		
電郵:		
簽名:	日期:	

公司蓋印:
* 請將不適用者刪去。

如有需要,請用影印本填寫。